

4/42595

**Attachment:**

Date: 15/06/1442  
28/01/2021

**تعيم  
GACA Circular**

**To:** All airlines operating in the airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including general aviation.

**Subject:** Travel restrictions for passengers coming from the Lebanese Republic to the Kingdom of Saudi Arabia

**الموضوع:** قيود السفر على المسافرين القادمين من الجمهورية اللبنانية إلى المملكة العربية السعودية.

**Reference:**

1. Article 23 of the Civil Aviation Act.
2. GACA circular No. (4/10478) dated on 01-10-2020.
3. GACA circular No. (4/36252) dated on 03-01-2021.

**المرجع:**

١. المادة (٢٣) من نظام الطيران المدني.
٢. تعليم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٤٠٤٧٨) وتاريخ ١٤٤٢/٠٢/١٤هـ.
٣. تعليم الهيئة العامة للطيران المدني رقم (٣٦٢٥٢) وتاريخ ١٤٤٢/٠٥/١٩هـ.

**Instructions:**

1. The transport of non- Saudi citizen travelers to the Kingdom of Saudi Arabia coming from Lebanese Republic is conditional on spending no less than (14) days outside Lebanese Republic before entering the Kingdom.
2. Saudi citizens and who are allowed to travel into the Kingdom for humanitarian and urgent cases coming from Lebanese Republic are excluded and they shall be quarantined in their homes for a period of (14) days in the Kingdom.
3. Preventive health procedures from the Coronavirus are applied with regard to provide a negative result of (PCR) test before traveling to KSA in accordance with GACA circular No. (4/10478) dated on 01-10-2020.

**التعليمات:**  
١. يكون نقل المسافرين إلى المملكة فيما يخص غير المواطنين السعوديين القادمين من الجمهورية اللبنانية مشروطاً بأن يقضي الراغب في السفر إلى المملكة مدة لا تقل عن (١٤) يوماً خارج الجمهورية اللبنانية قبل الدخول إلى المملكة.

٢. يستثنى المواطنين والمسموح لهم بالسفر في الحالات الانسانية والضرورة القادمين إلى المملكة من الجمهورية اللبنانية وسوف يتم تطبيق إجراءات الحجر المنزلي لمدة (١٤) يوم في المملكة.

٣. يتم تطبيق الإجراءات الصحية الوقائية من فيروس كورونا فيما يخص تقديم وثيقة خلو الاصابة قبل السفر إلى المملكة وفقاً لتعليم الهيئة رقم (٤٠٤٧٨) وتاريخ ١٤٤٢/٠٢/١٤هـ.

**Attachment(s): Nil**



**المرفقات: لا يوجد**